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Agenda  Algemene  Leden  Vergadering  LADA op 3 juni 2024  
Locatie: Dorpshuis Hippo, Kerksteeg 2-4, 1777 CC Hippolytushoef 

 
 
Aanvang: 20.00 uur  
 
1 : Opening.  
 
2 : Mededelingen.  
 
3 : Vaststellen agenda.  
 
4 : Ingekomen stukken. 
  
5 : Notulen vorige (A)LV  
 
6 : Financiën,  
          a) Jaarrekening 2023  
          b) Begroting 2024  
 
7 : Jaarverslag 2023 bestuur 
  
8 : Jaarverslag 2023 fractie 
  
9 : Toekomst LADA:  
          definitief vaststellen nieuwe naam, logo en communicatie naamswijziging  
 
10: Rondvraag.  
 
11: Sluiten vergadering. 
 

VAN  HET  BESTUUR 

Verslag openbare fractie vergadering 13 mei  
De Meerbaak, Middenmeer 

 
De raadsagenda kende twee punten op de oordeelvormende agenda, de jaarrekening 2023 die 
sluit met een positief saldo van € 3.146.188,- en de eerste bestuursrapportage. Het leverde geen 
discussie op. Daardoor ontstond er volop ruimte voor levendige discussies over een aantal bij de 
fractie aangekaarte lokale onderwerpen.      

Herinrichting Koningin Julianalaan, Sloot-
dorp 
 
Bewoners van de Koningin Julianalaan hebben 
een brief ontvangen waarin gemeld wordt dat 
op 1 juni met de werkzaamheden begonnen 
wordt. Dit zorgt voor onrust in de buurt omdat 
de brief geen duidelijkheid geeft wat er gaat 
gebeuren met de plek in de steeg tussen de 
Koningin Julianalaan en Kerkstraat waar een 
verontreiniging met PAK (polyaromatische 
koolwaterstoffen) is geconstateerd. In het rap-
port met de resultaten van het door MANN uit-
gevoerde bodemonderzoek wordt vermeld dat 
er een sterke verontreiniging is geconstateerd 

bij de boring bij peilbuis 23 waar een waarde 
van 81 mg/kg ds gevonden is met de vermel-
ding dat vanaf 40 mg/kg ds sprake is van een 
saneringsnoodzaak. Omwonenden maken zich 
zorgen over de gevolgen voor hun gezondheid. 
LADA heeft hierover vragen gesteld aan het 
college. 
 
Onderhoud begraafplaats Zandburen                                                                                                                 
De fractie heeft een klacht ontvangen over het 
onderhoud van de begraafplaats en heeft con-
tact gezocht met portefeuillehouder Lilian Pe-
ters. Zij geeft aan onvoldoende geld te hebben 
voor onderhoud en een voorstel om meer geld 
vrij te maken is door de directie afgewezen.   > 
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Zij adviseert de fractie om daar vragen over te 
stellen.  Dat vindt LADA de verkeerde weg. DE 
wethouder moet met een begrotingsvoorstel 
komen waarna de raad zich er over kan uit-
spreken. Bij de fractie zijn geen klachten over-
andere begraafplaatsen bekend. 
 
Tunneltje A7, bushalte Wieringerwerf                                                                                                                 
Bij de ingekomen stukken op de raadsagenda 
zit een brief waarin de veiligheid van het tun-
neltje naar de bushalte onder de A7 ter hoogte 

van Van der Valk ter discussie wordt gesteld. 
Gevraagd wordt of het mogelijk is om de bus-
halte te verplaatsen naar de Brinkweg.  LADA 
heeft ook hier vragen over gesteld aan het col-
lege.                                                                         
Verkeerssituatie Meerring, Hippolytushoef                                                                                                          
Op deze weg wordt veel te hard gereden,  
waardoor onveilige situaties ontstaan. De vraag 
aan de fractie die gesteld werd, wat hier aan te 
doen. Het advies werd gegeven om het te mel-
den met de FIXI-app.                                      < 

Plan panelen op IJsselmeer stuit op steeds meer verzet 
De plaatsing van maar liefst 2,5 miljoen zonnepanelen 
op het IJsselmeer dreigt Defensie in grote problemen 
te brengen, vissers en boeren te belemmeren en onze 
nationale drinkwatervoorraad te laten slinken. Dat blijkt 
uit geopenbaarde documenten die zijn opgevraagd. 

Hoewel de lokale gemeenteraad van de gemeente 
Hollands Kroon fel tegenstander is van het plan en 
hierover zelfs een uitspraak deed, blijkt dat ambtena-
ren van maar liefst vijf ministeries, Rijkswaterstaat, de 
provincie Noord-Holland en twee gemeenten bezig zijn 
met een vergevorderde ’verkenning’. 

Naast grote datacentra van Amerikaanse techgiganten en megawindmolenparken dreigt 
de kop van Noord-Holland een nieuw project in de maag gesplitst te krijgen. Uit interne 
documenten die deze krant heeft opgevraagd, blijkt dat ambtenaren worstelen met de 
plannen, mede nu er lokaal verzet is tegen het plan ’Buitendijks’. 

Met drijvende eilanden vol panelen in het IJsselmeer moet tot twee terawatt aan zonne-
stroom worden opgewekt. De stroom wordt overigens niet lokaal op het overbelaste net 
aangesloten, maar via een kilometerslange kabel naar Lelystad gebracht. 

Niet alleen de gemeenteraad van Hollands Kroon verzet zich, ook de Nederlandse Vis-
sersbond, boerenorganisatie LTO en zelfs natuur- en milieuorganisaties zijn tegen het 
plaatsen van panelen in beschermd Natura-2000 gebied. Desondanks wordt in verschil-
lende ambtelijke groepen doorgewerkt aan het plan, het is een ’verkenning’. 

Het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat vreest een „mogelijk nadelig effect op het 
waterbergend vermogen en de zoetwatervoorraad van het IJsselmeer.” 

Een woordvoerder van demissionair minister Rob Jetten (Klimaat en Energie) laat weten 
later pas draagvlak te gaan zoeken om het project met de zonnepanelen van de grond 
te krijgen. 

Dit artikel is een samenvatting van een artikel, geplaatst in het Noordhollands Dagblad van         
21 mei. Het volledige artikel is te lezen op :                                                                                           

https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20240521_34298025 
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UIT  DE  FRACTIE 

Vooraf aan de raadsvergadering op 23 mei deelde wethouder Lilian Peters (GL) mee dat zij met 
onmiddellijke ingang al haar taken als wethouder neerlegt  naar aanleiding van de publicaties in 
de pers. Daarin komt een beeld naar voren dat zij probeert het plan Buitendijk, dat plaatsing van 
2,5 miljoen zonnepanelen in de Wieringerhoek behelst, door te drukken waar een grote meerder-
heid van de raad zich met een motie tegen heeft  uitgesproken. In een verslag van gesprekken bij 
de provincie wordt vermeld dat Wh Peters  op zoek is naar mogelijkheden om uitvoering van  
Wieringerhoek toch van de grond te krijgen door een ‘slimme’ interpretatie van de raadsmotie. 
Ook heeft zij aangegeven dat de integrale verkenning die nu loopt uitgevoerd moet worden. Ge-
deputeerde Rosan Kocken (GL) heeft laten weten dat wat de provincie betreft de verkenning ge-
woon doorgaat. GL is groot voorstander van het plan Buitendijk en het heeft er alle schijn van dat 
wethouders Peters en gedeputeerde Kocken bezig zijn geweest met GL- beleid uit te voeren. 
De fractie van GL heeft zich per direct terug getrokken uit het college. In de raadsvergadering van 
20 juni zal het geagendeerd worden. 
De te behandelen raadsagenda gaf deze avond weinig stof tot discussie. 

Jaarstukken 2023 
De jaarrekening sluit met een positief saldo van 
€ 3.146.188,-, voor een deel veroorzaakt door 
nog niet uitgegeven gelden. Het stemde tot te-
vredenheid. Veel fracties gaven een beschou-
wing, zoniet onze fractievoorzitter: “Cijfers zijn 
uitstekend. Mijn beschouwing zal ik houden bij 
de kadernota. Wel heb ik een vraag: wat doet 
de wethouder met de aanbevelingen van de 
accountant?” Het leverde een reactie van de 
burgemeester op:”U verrast mij wel mijnheer 
van Gameren, zo kort en bondig.” De wethou-
der stelde de aanbevelingen van de accountant 
te omarmen, maar moeten het wel beter delen 
met de raad. Unaniem werden de jaarstukken 
goedgekeurd. 
 
Eerste bestuursrapportage 
Het college vroeg de volgende kredieten be-
schikbaar te stellen voor de volgende investe-
ringen: 
• Flex-units Middenmeer, voorbereiding en   
bouwrijp maken € 1.295.000; 
• Speeltuin Zaagmolenstraat Nieuwe Niedorp 
bruto € 120.000; 
• Brede School Middenmeer € 599.000; 
• Flex-units Middenmeer, eerste inrichting  
€ 220.000 
LADA heeft destijds de locatie aan de Hoorn-
seweg in Middenmeer afgewezen als accepta-
bel vestigingsplaats voor de flexwoningen ge-
zien de locatie direct langs de A7 waardoor er 
een te hoge geluidsbelasting is en onduidelijk-
heid over de fijnstof concentraties in de lucht. 
Met de stemverklaring tegen deze kredieten te 
zijn werd wel ingestemd met deze bestuursrap-
portage die daarmee unaniem werd vastge-
steld. 
 
Bestuursovereenkomst COA vestiging van 
een tijdelijke opvanglocatie in Hotel Wierin-
germeer 

Het Centraal Or-
gaan opvang 
a s i e l z o e k e r s 
(COA) heeft een 
nijpend tekort aan 
opvangplekk en 
voor asielzoekers. 
Daarom heeft het 
COA de gemeen-
te Hollands Kroon 
verzocht om tijde-
lijke opvang toe te 
staan voor 100 
asielzoekers in hotel van der Valk Wieringer-
meer in Wieringerwerf. Afspraken tussen het 
COA en het college worden geregeld in een 
bestuursovereenkomst. Deze afspraken wor-
den door het college eerst voor wensen en be-
denkingen voorgelegd aan de gemeenteraad. 
Wethouder Mary van Gent gaf aan dat het 
COA alles wat het college heeft ingebracht 
heeft meegenomen. Zij stelde duidelijk dat de 
opvang voor een jaar is. Er zal binnen die tijd 
een definitieve plek voor de opvang gevonden 
moeten worden “Anders ben ik niet geloofwaar-
dig” was haar antwoord op een suggestie van 
SHK om de tijdelijke opvang te verlengen tot 3 
jaar. De veiligheid van het tunneltje, waarover 
LADA vragen gesteld heeft, wordt ambtelijk op-
gepakt.” Onze fractievoorzitter merkte wel op   
dat hij de locatie Van der Valk niet zo geschikt 
achtte gezien de ligging langs de A7 daarbij 
ook verwijzend naar de Hoornseweg. Het was 
echter geen reden om niet akkoord te gaan. 
De raad ging unaniem akkoord en had geen 
wensen op bedenkingen toe te voegen. 
 
Moties over onderwerpen die niet op de 
agenda staan 
                                                                        
De coalitie diende twee moties in die beiden 
met unaniem werden aangenomen.               > 
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Ondersteunen initiatief koningin Anna Paulow-
na  
Tijdens het raadscafé van 16 mei werd het initi-
atief ‘Meer Anna Paulowna’ gepresenteerd. De 
bedoeling van de initiatiefnemer is om koningin 
Anna Paulowna beter op de kaart te zetten in 
het dorp dat haar naam draagt. 2025 is een ju-
bileumjaar en er zijn al verschillende activitei-
ten bedacht. Met behulp van de gemeente zou 
gemakkelijker contact gelgd kunnen worden 
met andere organisaties. Ook het meedenken 
over subsidiemogelijkheden past hierbij. Het 
initiatief sluit aan bij het streven van de ge-
meente om onze rijke historie zichtbaarder te 
maken voor inwoners en bezoekers. Het biedt 
de kans om onderdelen van het jubileumjaar 
structureel te maken en blijvend ‘Meer Anna 

Paulowna’ te laten zien in Anna Paulowna.  
 
Versnelling woningbouw 
De kern van de motie is dat er in Hollands 
Kroon, met name in Wieringerwerf en Midden-
meer, voldoende  ruimte is voor grootschalige 
woningbouw ontwikkeling. Ook moet er geke-
ken worden naar ontwikkelingen buiten de vier 
hoofdkernen. Het college wordt opgeroepen in 
oktober te komen met een plan van aanpak 
voor de realisatie van 500 flexwoningen en 
daarnaast in 2025 met een concreet plan voor 
de bouw van 500 reguliere woningen. 
Hoewel LADA bedenkingen heeft tegen het 
ontwikkelen van flexwoningen werd de motie 
gesteund.                                                         < 
                                                              

Column 

 
                             Primeur??? 
 
De spreeuwen en dotten, inwoners van Winkel en Nieuwe 
Niedorp, moesten wel met een heel bijzonder gevoel dinsdag-
avond 21 mei  zaal Beentjes betreden waar de gemeente aanwe-
zig was om te horen wat zij van de renovatie van het Hoefje en 
de parkeerplaatsen rond het Winkelhart en de situatie op de 
Boomgaardweg vonden. 

De dag ervoor een paginagroot artikel in de Schager Courant onder de kop 
‘Primeur voor inwoners Niedorp’.  Primeur? We komen toch om de problemen rond 
het Winkelhart naar voor te brengen? Ja wel, een primeur. Een interview met par-
ticipatie adviseur Suzanne Bakker, weer een nieuwe functie in Hollands Kroon, 
was dat de  primeur? Nee! Wij, de spreeuwen en dotten, mochten in Beentjes gaan 
vertellen wat voor wensen en ideeën wij hebben over de nieuwe situatie rondom het 
Winkelhart.  De gemeente was er alleen maar om te luisteren en gaat onderzoe-
ken welke ideeën uitgevoerd kunnen worden. Tijdens de opening van de avond 
werd het nog eens benadrukt dat wij uitverkoren waren om deze primeur te heb-
ben. Voortaan wordt dit de manier waarop de gemeente met ons omgaat. Geeft dat 
vertrouwen? Nee! Vooraf een presentatie van de onderzoeken uitgevoerd door bu-
reau Sweeco, gevolgd door de mogelijkheid tot het stellen van verdiepende vragen. 
Er waren er ook een paar gericht tot de wethouder maar mevrouw Peters was al 
naar huis vertrokken. Hoe serieus neem je ons dan.  
Maar is dit wel een primeur? Nee!  
In de raadsperiode van 2014 – 2018 met LADA in de coalitie en college waren 
beeldvormende vergaderingen altijd openbaar waarbij de inwoners een actieve rol 
hadden om raadsleden informatie uit de samenleving tot zich te laten nemen. 
Toen LADA in de oppositie belandde was het gedaan met deze vorm van beeldvor-
ming en inwoners betrekken bij de besluitvorming.  
 

Peter Couwenhoven 
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Politieke  vragen 

De fractie heeft drie maal vragen gesteld aan het college. 
De beantwoording van de vragen over de pfos-gehalten in het water rondom de stortplaats van 
Afvalzorg loopt vertraging op omdat dit opgehaald moet worden bij de omgevingsdienst die ver-
antwoordelijk is voor de metingen. Hoewel de termijn waarbinnen beantwoording moet plaats 
vinden, 30 dagen na indienen, verstreken is, zijn de vragen over de situatie in de Harmonie in 
Hippolytushoef nog niet beantwoord. 
 
Onderwerp: herinrichting Koningin Julianalaan, Slootdorp, 14-05-2024 
 
De inleiding heeft u in het verslag van de openbare fractievergadering kunnen lezen.  
 
           1. Kunnen de werkzaamheden van de herinrichting van de Koningin Julianalaan wel be-     
              ginnen voordat de sanering van de verontreinigde locatie heeft plaats gevonden?  
 
          2. Zo ja, waarom?  
 
          3. Bent u bereid op korte termijn met de bewoners in gesprek te gaan om duidelijkheid te  
              verschaffen over de uit te voeren werkzaamheden? 
 
Onderwerp: oplossing conflict met inwoner Lutjewinkel, 16-05-2024 
 
Aan het raadscafé van 11 april jl. nam een inwoner van Lutjewinkel deel (naam bij de griffie be-
kend). Hij gaf aan al jarenlang een conflict met de gemeente te hebben over onder andere een 
oprit voor zijn huis en een paardenbak. Dit conflict speelde met name in de vorige bestuursperi-
ode. In het presidium is aan de fracties gevraagd of wij nog actie willen ondernemen naar aan-
leiding van deze inbreng. LADA is van mening dat het college hier actie op moet ondernemen, 
dus vandaar de volgende vragen.  
 
           1. Was het college reeds op de hoogte van het conflict tussen deze inwoner en de ge-       
              meente, en zo ja, hoe heeft het college tot nu toe gepoogd samen tot een oplossing te    
             komen?  
 
          2. Is het college bereid om proactief het gesprek met betreffende inwoner aan te gaan om  
              gezamenlijk tot een oplossing te komen? Zo ja, dan worden we graag op de hoogte ge  
              houden van de ontwikkelingen. Zo nee, waarom niet?  
           
          3. Wanneer er inwoners met individuele conflicten tussen hen en de gemeente aan het       
              raadscafé deelnemen, is LADA van mening dat de gemeenteraad niet eerst vragen zou 
              moeten hoeven indienen over deze situaties om het college aan te sporen tot proactief 
              handelen om het conflict  te proberen op te lossen. Deelt het college deze mening?        
              Zo nee, waarom niet?  
 
Onderwerp: fietstunnel onder de A7 Wieringerwerf 
 
Op de agenda voor de raadsvergadering van 23 mei a.s. staat een ingekomen stuk, waarin de  
briefschrijfster aangeeft zich zorgen te maken om de veiligheid bij het tunneltje onder de A7 ter 
hoogte van hotel van der Valk. Dit tunneltje leidt naar de parkeerplaats aan de westzijde van de 
A7, waar zich naast een parkeerplaats ook een bushalte bevindt van buslijn 350 Alkmaar-
Leeuwarden. Het tunneltje ligt buiten het dorp en is de enige route naar de bushalte, welke da-
gelijks door vele jongeren wordt gebruikt om van en naar school te komen. Briefschrijfster vreest 
dat de sociale controle, mede door de waarschijnlijke komst van 100 asielzoekers in hotel van 
der Valk, verloren gaat.  

> 
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LADA deelt de zorgen over de veiligheid bij het tunneltje, en is van mening dat het tunneltje so-
wieso ongelukkig ligt, nog los van of er asielzoekers naast komen te wonen.  
Het feit dat de tunnel buiten het dorp ligt met weinig bebouwing eromheen en het de enige loop-
route naar het dorp is, helpen niet mee voor het gevoel van veiligheid. De tunnel wordt daarnaast 
ontsierd door de vele graffiti op de muren.  
 
           1. Deelt het college onze mening dat het tunneltje als onveilig kan worden ervaren door     
              voetgangers die er gebruik van maken?  
 
          2. Is het college al eerder benaderd door inwoners over de veiligheid van dit tunneltje?  
 
          3. Deelt het college de mening dat de komst van 100 asielzoekers in Van der Valk, de soci-
              ale controle verslechtert?  
 
          4. In veel gevallen is de gemeente bevoegd gezag wat betreft de locatie van bushaltes. Is 
              dit ook het  geval bij deze bushalte, die gesitueerd is aan een rijksweg? 

Terug naar de oude situatie? 
 
Dinsdagavond werd een inwonersavond gehouden over de verkeerssituatie 
rondom het Winkelhart in Nieuwe Niedorp. 
In kleine groepen gingen de bijna tachtig aangemelde personen met elkaar 
aan de slag, om oplossingen te vinden, zodat het voor iedereen leefbaar 
blijft. 
Het vertrouwen in de Gemeente Hollands Kroon was aan het begin van de 
avond niet erg hoog omdat er beslissingen zijn genomen, waarbij het lijkt 
alsof het geluid van de inwoners 
opzij geschoven is. 
Aan een groot aantal tafels was 
langzamerhand het geluid te horen, 
dat het Hoefje toch maar weer 
open zou moeten gaan voor het 
doorgaande verkeer, maar dan met 
een geasfalteerde ondergrond en 
ook weer een los fietspad. 
Het zou misschien een oplossing 
kunnen zijn voor de gevaarlijke 
(verkeers)problemen die zijn ont-
staan door de nieuwe situatie.  
Wethouder Peters was namens de gemeente aanwezig, maar was al vertrok-
ken toen er nog een paar prangende vragen vanuit het publiek aan haar wer-
den gesteld. 
Of er werkelijk iets zal veranderen in de situatie zal de tijd moeten leren en 
dan is het vertrouwen bij de mensen die deze inwonersavond hebben be-
zocht misschien ook weer iets groter. 
                                                                                                             https://www.pewinieuws.nl/ 

openbare fractievergadering 
 

maandag 27 juni 
aanvang 20.00 uur   

 
locatie: 

Kunsttuin Nederlands Kremlin 
Limmerschouw 51 

1731 NJ Winkel 
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Vier vragen aan Henk van Gameren van LADA 
’Wij hebben niets tegen asielzoekers’ 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Henk van Gameren, fractievoorzitter van LADA. ©Foto Hollands Kroon  

Delano Weltevreden  
WIERINGERWERF  
 
,,LADA heeft niets tegen asielzoekers’’, zegt fractievoorzitter Henk van Gameren. Zijn fractie sug-
gereert in schriftelijke vragen aan het college dat de veiligheid van inwoners door de komst van 
asielzoekers verslechtert. Vier vragen over deze kwestie. Vanaf 1 juni nemen honderd asielzoe-
kers hun intrek in hotel Van der Valk Wieringerwerf. Dat heeft tot onrust in het dorp geleid. Vanwe-
ge de komst van de asielzoekers en de verminderde sociale controle door het verdwijnen van de 
hotelfunctie, maakt een verontruste inwoonster zich zorgen om de veiligheid van kinderen die 
door het tunneltje moeten om de bushalte te bereiken. ’We gaan met z’n allen toch niet zitten af-
wachten tot er iets ergs met onze kinderen gebeurt?’, schrijft zij aan het college en de raad. In 
schriftelijke vragen aan het college zegt LADA de zorgen over de veiligheid bij het tunneltje te de-
len. 

1. Hoe lang bestaat dat tunneltje al? 

,,Al heel lang.’’ 

2. En jullie vinden nú dat het onveilig is? 

,,Het schijnt al een soort hangplek van jongeren te zijn. Dus het is op dit moment al een onveilige 
situatie.’’ 

3. De tunnel bestaat al heel lang, het is al onveilig. Daar is echter nooit een punt van gemaakt. Nu 
er asielzoekers in het hotel komen, wordt gesuggereerd dat het onveilig wordt. Wakkeren jullie 
daar geen onderbuikgevoelens mee aan? 

,,Nee, want we zijn niet tegen asielzoekers. Wij hebben geen enkel probleem met die honderd 
mensen. Die moeten een plek krijgen. Maar het dorp is in rep en roer. Daarom vragen wij om een 
veilige situatie te creëren voordat de asielzoekers komen. Het is niet onze bedoeling om onder-
buikgevoelens aan te wakkeren.’’ 

4. Waarom wordt die hangplek slechter omdat er asielzoekers komen? 

,,Het zou niet hoeven, maar in het dorp denkt men van wel. Wij zitten er om de zorgen van de in-
woners weg te nemen. Als er vragen komen, moet je proberen de zorgen weg te nemen voordat 
er wél iets gebeurt of het escaleert. Dat moet je niet willen. Het is een rare plek voor een bushalte, 
het is misschien beter om die naar het dorp te verplaatsen. Een andere oplossing is camerabewa-
king.’’                                                                                                Schager Courant, dinsdag 21 mei  


